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Terms of service 

YOUR USE OF THE PROPRIETARY Prepaverse® SERVICE OFFERED AT PREPAVERSE.AI, FURTHERMORE AT 
BLOOMIE.AI (THE “SERVICE”), IS SUBJECT TO THESE TERMS OF SERVICE. IN ORDER TO USE THE SERVICE, YOU 
MUST AGREE TO BE BOUND BY THESE TERMS OF SERVICE (“AGREEMENT”) WITH PREPAVERSE GmbH, ITS 
SUBSIDIARIES AS APPLICABLE (COLLECTIVELY, “PREPAVERSE", "WE", "US", AND "OUR"). IF YOU DO NOT AGREE 
TO ALL TERMS OF THIS AGREEMENT, YOU MAY NOT USE THE SERVICE. 
 
By signing up for the Service on behalf of a client, you confirm that (a) you are duly authorised to represent the legal 
entity under which the client operates and any affiliates of the client who will be using the Service under the client, (b) 
you accept the terms of this Agreement on behalf of such legal entity and its affiliates, and (c) any references to "you" 
in this Agreement refer to such legal entity, its affiliates, and all of the employees, consultants, and agents of those 
respective parties. You are responsible for all activity on the Service that occurs under your account. 
 
These Terms of Service ("Agreement") govern your use of the Prepaverse’s web-based platforms such as Bloomie 
("Service") provided by Prepaverse GmbH ("Prepaverse," "we," "us," or "our"). By accessing or using the Service, you 
agree to be bound by this Agreement. If you do not agree with any part of this Agreement, you may not use the 
Service. 
 
User Obligations 
1.1. Eligibility: By using the Service, you represent and warrant that you are at least 18 years old and have the legal 
capacity to enter into this Agreement. 
1.2. Account Registration: You may need to create an account to access certain features of the Service. When 
registering, you must provide accurate and complete information and promptly update any changes to keep it 
accurate and current. You are solely responsible for maintaining the confidentiality of your account credentials and for 
all activities that occur under your account. 
1.3. Compliance with Laws: You agree to comply with all applicable laws, regulations, and third-party rights while 
using the Service. You are solely responsible for obtaining any necessary permissions, licences, or consents for the 
content you upload or share on the Service. 
 
Service Description 
2.1. Prepaverse services & Bloomie platform : The bloomie platform provides job candidates with learning content, 
interview structures, and templates to practise for job interviews. Additionally, it offers hiring managers and recruiters 
the ability to create hiring frameworks and access relevant resources. 
2.2. User Data: As a user of the Service, you acknowledge and agree that Prepaverse through its platforms such as 
Bloomie.ai may collect and process certain data, including personal information, as described in our Privacy Policy. 
We collect this data to optimise and improve our product, enhance user experience, and provide personalised 
recommendations and insights. By using the Service, you consent to the collection, use, and disclosure of your data 
in accordance with our Privacy Policy, which is aligned with Swiss Federal Act on Data Protection regulations and the 
General Data Protection Regulation of the Eruopean union 
Intellectual Property 
3.1. Ownership: Prepaverse retains all rights, title, and interest in and to the Service, including all associated 
intellectual property rights. This Agreement does not grant you any ownership rights to the Service or its content. 
3.2. User Content: You retain ownership of any content you submit, upload, or display on the Service. By submitting 
content, you grant Prepaverse a non-exclusive, worldwide, royalty-free licence to use, reproduce, modify, adapt, 
distribute, and display such content solely for the purpose of providing the Service. 
Prohibited Conduct 
You agree not to: 
4.1.1. Use the Service for any unlawful, harmful, or unauthorised purposes. 
4.1.2. Interfere with or disrupt the integrity or performance of the Service or its underlying infrastructure. 
4.1.3. Collect or harvest any information or data from the Service without our prior written consent. 
4.1.4. Upload, post, or transmit any content that is offensive, infringing, or violates the rights of others. 
4.1.5. Attempt to gain unauthorised access to the Service or its related systems or networks. 



4.1.6 By using the Prepaverse Service, you agree that you will not copy, duplicate, or extract data from the platform, 
except as expressly permitted by the functionality of the Service or with the prior written consent of Prepaverse 
Limitation of Liability 
5.1. Disclaimer: The Service is provided on an "as is" and "as available" basis. Prepaverse does not guarantee that the 
Service will be error-free, secure, or uninterrupted. Your use of the Service is at your own risk. 
Prepaverse GmbH shall not be held responsible or liable for any loss, damage, or other consequences resulting from a 
user's decision not to use or implement the content, advice, suggestions, or processes available on the website, 
including, without limitation, hiring frameworks, interview questions, and preparation content.  
5.2. Limitation of Liability: To the maximum extent permitted by law, Prepaverse and its affiliates, officers, directors, 
employees, and agents will not be liable for any indirect, incidental, consequential, or exemplary damages arising out 
of or in connection with your use of the Service. 
 
5.3 Job Board Integration Functionality: Prepvaerse Gmbh through its platforms such as Bloomie offers integration 
with various job boards, allowing you to seamlessly advertise your job openings across multiple advertising 
platforms. You have complete control over platform selection and are responsible for any associated costs. During 
integration, Bloomie transmits only essential job details to the chosen job boards, including but not limited to:Job 
Title, Job Description,Job LocationJob Type.Company Information, 
Your Responsibilities.  It is your sole responsibility to review and comply with the terms and conditions established by 
each job board, including data privacy policies and cost structures. Bloomie assumes no liability for the content or 
practices of external job boards. 
Termination 
6.1. Termination by You: You may terminate this Agreement at any time by discontinuing your use of the Service and 
deleting your account. 
6.2. Termination by Prepaverse: Prepaverse reserves the right, in its sole discretion, to suspend, disable, or terminate 
your access to the Service at any time, with or without cause or notice. 
General Provisions 
7.1. Modifications: Prepaverse may modify this Agreement at any time by posting the revised version on the Service. 
Your continued use of the Service after any such modifications will constitute your acceptance of the updated 
Agreement. 
7.2. Governing Law: This Agreement will be governed by and construed in accordance with the laws of Switzerland 
Code of Obligation. Any disputes arising out of or in connection with this Agreement shall be resolved in the courts of 
Switzerland. 
7.3. Entire Agreement: This Agreement constitutes the entire agreement between you and Prepaverse GmbH 
concerning the subject matter herein and supersedes all prior or contemporaneous communications and proposals, 
whether oral, written, or electronic. 
Please read this Agreement carefully before using any Prepaverse Services. By using a Service, you acknowledge that 
you have read, understood, and agree to be bound by this Agreement. If you have any questions or concerns, please 
contact us at [info@prepaverrse.ai]. 
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Nutzungsbedingungen 

IHRE NUTZUNG DES PROPRIETÄREN PREPAVERSE®-SERVICES, DER UNTER PREPAVERSE.AI UND BLOOMIE.AI 
ANGEBOTEN WIRD (DER „SERVICE“), UNTERLIEGT DIESEN NUTZUNGSBEDINGUNGEN. UM DEN SERVICE NUTZEN 
ZU KÖNNEN, MÜSSEN SIE DIESEN NUTZUNGSBEDINGUNGEN („VEREINBARUNG“) MIT DER PREPAVERSE GMBH, 
IHREN GEGEBENENFALLS GELTENDEN TOCHTERGESELLSCHAFTEN (GEMEINSAM „PREPAVERSE“, „WIR“, „UNS“ 
UND „UNSER“) ZUSTIMMEN. WENN SIE NICHT ALLEN BEDINGUNGEN DIESER VEREINBARUNG ZUSTIMMEN, 
DÜRFEN SIE DEN SERVICE NICHT NUTZEN. 

Indem Sie sich im Namen eines Kunden für den Service anmelden, bestätigen Sie, dass (a) Sie ordnungsgemäß 
berechtigt sind, die juristische Person zu vertreten, unter der der Kunde und alle verbundenen Unternehmen des 
Kunden tätig sind, die den Service im Rahmen des Kunden nutzen werden, (b) Sie die Bedingungen dieser 
Vereinbarung im Namen dieser juristischen Person und ihrer verbundenen Unternehmen akzeptieren, und (c) dass 
sich alle Verweise auf „Sie“ in dieser Vereinbarung auf diese juristische Person, ihre verbundenen Unternehmen und 



alle Mitarbeiter, Berater und Vertreter dieser jeweiligen Parteien beziehen. Sie sind für alle Aktivitäten im Service 
verantwortlich, die unter Ihrem Konto stattfinden. 
Diese Nutzungsbedingungen („Vereinbarung“) regeln Ihre Nutzung der webbasierten Plattformen von Prepaverse, wie 
z. B. Bloomie („Service“), die von der Prepaverse GmbH („Prepaverse“, „wir“, „uns“ oder „unser“) bereitgestellt 
werden. Durch den Zugriff auf oder die Nutzung des Services erklären Sie sich mit dieser Vereinbarung einverstanden. 
Wenn Sie mit irgendeinem Teil dieser Vereinbarung nicht einverstanden sind, dürfen Sie den Service nicht nutzen. 
Pflichten des Benutzers 
1.1. Berechtigung: Durch die Nutzung des Services erklären und versichern Sie, dass Sie mindestens 18 Jahre alt sind 
und die rechtliche Kapazität besitzen, diese Vereinbarung abzuschließen. 
1.2. Kontoregistrierung: Möglicherweise müssen Sie ein Konto erstellen, um auf bestimmte Funktionen des Services 
zugreifen zu können. Bei der Registrierung müssen Sie genaue und vollständige Angaben machen und diese bei 
Änderungen umgehend aktualisieren, damit sie korrekt und aktuell bleiben. Sie sind allein dafür verantwortlich, die 
Vertraulichkeit Ihrer Zugangsdaten für Ihr Konto zu wahren und für alle Aktivitäten, die unter Ihrem Konto stattfinden. 
1.3. Einhaltung von Gesetzen: Sie verpflichten sich, bei der Nutzung des Services alle geltenden Gesetze, Vorschriften 
und Rechte Dritter einzuhalten. Sie sind allein dafür verantwortlich, alle erforderlichen Genehmigungen, Lizenzen oder 
Zustimmungen für die Inhalte einzuholen, die Sie auf dem Service hochladen oder teilen. 
Servicebeschreibung 
2.1. Prepaverse-Dienste & Bloomie-Plattform: Die Bloomie-Plattform bietet Bewerbern Lerninhalte, Interview 
Strukturen und Vorlagen zum Üben für Vorstellungsgespräche. Darüber hinaus bietet sie Personalverantwortlichen 
und Recruitern die Möglichkeit, Einstellungsrahmen zu erstellen und auf relevante Ressourcen zuzugreifen. 
2.2. Benutzerdaten: Als Nutzer des Services erkennen Sie an und stimmen zu, dass Prepaverse über seine Plattformen 
wie Bloomie.ai bestimmte Daten, einschließlich personenbezogener Daten, wie in unserer Datenschutzerklärung 
beschrieben, erheben und verarbeiten darf. Wir erheben diese Daten, um unser Produkt zu optimieren und zu 
verbessern, die Benutzerfreundlichkeit zu erhöhen und personalisierte Empfehlungen und Einblicke zu bieten. Durch 
die Nutzung des Services stimmen Sie der Erhebung, Nutzung und Offenlegung Ihrer Daten gemäß unserer 
Datenschutzerklärung zu, die mit den Vorschriften des Schweizerischen Bundesgesetzes über den Datenschutz und 
der Datenschutz-Grundverordnung der Europäischen Union in Einklang steht. 
Geistiges Eigentum 
3.1. Eigentum: Prepaverse behält sich alle Rechte, Titel und Anteile an und im Service vor, einschließlich aller damit 
verbundenen Rechte an geistigem Eigentum. Diese Vereinbarung gewährt Ihnen keine Eigentumsrechte an dem 
Service oder seinen Inhalten. 
3.2. Benutzerinhalte: Sie behalten das Eigentum an allen Inhalten, die Sie auf dem Service einreichen, hochladen oder 
anzeigen. Durch die Einreichung von Inhalten gewähren Sie Prepaverse eine nicht-exklusive, weltweite, gebührenfreie 
Lizenz zur Nutzung, Vervielfältigung, Abänderung, Anpassung, Verbreitung und Anzeige dieser Inhalte ausschließlich 
zum Zweck der Bereitstellung des Services. 
Verbotenes Verhalten 
Sie verpflichten sich, Folgendes zu unterlassen: 
Den Service für illegale, schädliche oder unbefugte Zwecke zu nutzen. 
Die Integrität oder Leistung des Services oder seiner zugrunde liegenden Infrastruktur zu stören oder zu behindern. 
Ohne unsere vorherige schriftliche Zustimmung Informationen oder Daten vom Service zu sammeln oder zu erfassen. 
Inhalte hochzuladen, zu veröffentlichen oder zu übertragen, die anstößig, rechtsverletzend oder verletzend gegen die 
Rechte anderer sind. 
Zu versuchen, sich unbefugten Zugang zum Service oder seinen zugehörigen Systemen oder Netzwerken zu 
verschaffen. 
Durch die Nutzung des Prepaverse-Dienstes erklären Sie sich damit einverstanden, dass Sie keine Daten aus der 
Plattform kopieren, duplizieren oder extrahieren werden, außer in den Fällen, die ausdrücklich durch die Funktionalität 
des Dienstes erlaubt sind, oder mit vorheriger schriftlicher Zustimmung von Prepaverse. 
Haftungsbeschränkung 
5.1. Haftungsausschluss: Der Service wird auf einer „as is“ und „as available“-Basis bereitgestellt. Prepaverse 
übernimmt keine Garantie dafür, dass der Service fehlerfrei, sicher oder ununterbrochen ist. Ihre Nutzung des 
Services erfolgt auf Ihr eigenes Risiko. 
Prepaverse GmbH haftet nicht für Verluste, Schäden oder sonstige Folgen, die sich daraus ergeben, dass ein Nutzer 
die auf der Website verfügbaren Inhalte, Ratschläge, Vorschläge oder Prozesse nicht nutzt oder umsetzt, 
einschließlich, aber nicht beschränkt auf Einstellungsrahmen, Interviewfragen und Vorbereitung Inhalte. 
5.2. Haftungsbeschränkung: Soweit gesetzlich zulässig, haften Prepaverse und seine verbundenen Unternehmen, 
leitenden Angestellten, Direktoren, Mitarbeiter und Vertreter nicht für indirekte, zufällige, daraus entstehende oder 
strafweise Schäden, die sich aus oder im Zusammenhang mit Ihrer Nutzung des Services ergeben. 
 
5.3 Funktionalität der Jobbörse-Integration 
Die Prepaverse GmbH bietet Ihnen über ihre Plattformen, wie beispielsweise Bloomie, die Integration mit 
verschiedenen Jobbörsen an. So können Sie Ihre Stellenanzeigen nahtlos auf mehreren Werbeplattformen schalten. 
Sie haben die volle Kontrolle über die Auswahl der Plattformen und tragen die Verantwortung für alle damit 
verbundenen Kosten. Bei der Integration übermittelt Bloomie nur wesentliche Stellendetails an die ausgewählten 
Jobbörsen, einschließlich, jedoch nicht begrenzt auf Stellenbezeichnung, Stellenbeschreibung,Standort der Stelle,Art 
der Stelle,Firmeninformationen. 



Ihre Verantwortlichkeiten: Es liegt in Ihrer alleinigen Verantwortung, die von den einzelnen Jobbörsen festgelegten 
Allgemeinen Geschäftsbedingungen (AGB) zu überprüfen und einzuhalten, einschließlich der Datenschutzrichtlinien 
und Kostenstrukturen. Bloomie übernimmt keine Haftung für die Inhalte oder Praktiken externer Jobbörsen. 
6.1. Kündigung durch Sie: Sie können diese Vereinbarung jederzeit kündigen, indem Sie die Nutzung des Dienstes 
einstellen und Ihr Konto löschen. 
6.2. Kündigung durch Prepaverse: Prepaverse behält sich das Recht vor, Ihren Zugang zum Dienst jederzeit nach 
eigenem Ermessen mit oder ohne Angabe von Gründen zu sperren, zu deaktivieren oder zu kündigen. 
Allgemeine Bestimmungen 
7.1. Änderungen: Prepaverse kann diese Vereinbarung jederzeit durch Veröffentlichung der überarbeiteten Fassung 
auf dem Dienst ändern. Ihre fortgesetzte Nutzung des Dienstes nach solchen Änderungen gilt als Ihre Zustimmung zur 
aktualisierten Vereinbarung. 
7.2. Geltendes Recht: Diese Vereinbarung unterliegt dem Recht der Schweiz und wird nach diesem ausgelegt. Alle 
Streitigkeiten aus oder im Zusammenhang mit dieser Vereinbarung werden vor den Gerichten der Schweiz beigelegt. 
7.3. Gesamte Vereinbarung: Diese Vereinbarung stellt die gesamte Vereinbarung zwischen Ihnen und der Prepaverse 
GmbH in Bezug auf den hier genannten Gegenstand dar und ersetzt alle vorherigen oder gleichzeitigen Mitteilungen 
und Vorschläge, ob mündlich, schriftlich oder elektronisch. 
Bitte lesen Sie diese Vereinbarung sorgfältig durch, bevor Sie einen Prepaverse-Dienst nutzen. Durch die Nutzung 
eines Dienstes bestätigen Sie, dass Sie diese Vereinbarung gelesen, verstanden und sich damit einverstanden erklärt 
haben. Bei Fragen oder Anliegen wenden Sie sich bitte an [info@prepaverrse.ai) 
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